



Important Dates

- Sept 6th – Meeting teachers
10am – 12pm
- Oct 1st – China National Day Holiday
- Oct 6th – Wellbeing holiday
- Oct 7th – Mid-Autumn holiday
- Oct 29th – Chung Yeung holiday

4th September 2025

Dear Parents,

Welcome to the start of a new school year. We are thrilled to welcome both new and returning families to our vibrant school community. As we embark on this exciting journey together, I wish everyone a year filled with growth, learning, and memorable experiences.

All students from Primary 1 (P1) to Form 6 (F6) are required to participate in at least one co-curricular activity (CCA). This initiative aligns with the DSEDJ requirements and enriches our students' educational experience.

As a reminder, we kindly ask parents who use the morning drop-off facility to remain in their vehicles during drop-off. Exiting your car can impede traffic flow and cause significant delays for other families.

Value Strength of the Month – Respect & Gratitude

“When you practice gratefulness, there is a sense of respect towards others.” Dalai Lama

For information regarding school uniforms, operating hours of the school store, and access to school policies, please visit our website at www.acm.edu.mo.



We encourage you to utilize our official communication channels—such as parent-school email, SEQTA, ManageBac, student link books, personal letters, phone calls, or parent meetings—to address any concerns with the relevant staff members.

As we implement our new Learning Management System (LMS) “ManageBac” for Kindergarten and Primary, we appreciate your patience during this initial phase.

Additionally, we are committed to fostering a mobile-free learning environment and ask for your support in upholding this important policy.

Thank you for your partnership in ensuring a successful school year ahead. We look forward to working together to create a nurturing and inclusive environment for all our students.

Warm regards,

Mr. Robert Alexander (Principal)





親愛的家長：

歡迎來到新的學年！本校非常高興能迎接新家庭及回歸家庭加入我們充滿活力的校園社區。隨著我們一起踏上這段激動人心的旅程，祝願大家在新的一年中充滿成長、學習與難忘的經歷。

所有小學一年級（P1）至高中三年級（F6）的學生都需參加至少一項課外活動（CCA）。請確保您的子女符合教育暨青年發展局的要求，並增進他們的學習經驗。

溫馨提示，使用早上接送設施的家長們請留在車內，下車會妨礙交通暢通，並對其他家庭造成延誤。

請瀏覽學校網站 www.acm.edu.mo，以了解校服資訊、校服室的營業時間及學校政策。

本校鼓勵家長們使用學校的官方溝通渠道：家校電子郵件、SEQTA、ManageBac、學生手冊、個人信件、電話或家長會議，向相關教職員提出任何關注事項。

在本校將為幼稚園和小學實施新的學習管理系統（LMS）“ManageBac”之際，感謝家長在初期階段的耐心支持。此外，本校致力於營造無手機的學習環境，並請家長們支持這一項重要政策。

感謝家長們的配合，以確保新學年的成功運作。本校期待與您共同努力，為所有學生創造一個關懷和包容的環境。

重要日子：

- 9月6日 教師會面日，上午10時至中午12時
- 10月1日 國慶假期
- 10月6日 健康假期
- 10月7日 中秋節假期
- 10月29日 重陽節假期

每月價值觀－尊重與感恩

「當你練習感恩時，會對他人產生一種尊重的感覺。」
～達賴喇嘛～

致上誠摯的祝福

區振邦校長

2025年9月4日

